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Ülésezett az MFTTT Intéző Bizottsága

A Magyar Földmérési, Térképészeti és Távérzékelési 
Társaság Intéző Bizottságának éves munkarendje 
szerinti soron következő ülését szeptember 7-én tar-
totta a Bosnyák téri FÖMI Székházban. Napirendjén 
szerepelt a Felügyelő Bizottság (FB) 2009. évi jelen-
tésében jelzett működési ellentmondások meg-
szűntetése, a kormányváltást követő változások 
hatása az MFTTT további munkájára, valamint az 
őszi nagyrendezvény megbeszélése.

Az FB jelentése alapján az Intéző Bizottság (IB) 
döntött és feladatként adta Kenderes Dóra ügyvezető 
titkárnak, hogy a Társaság könyveiben még mindig 
szereplő, a 2003. évben MTESZ állami támogatásként 
elszámolt összeg törléséről (melynek értékvesztéssel 
történő elszámolása már 2005. évben megtörtént), 
valamint a 2009. évi vevői túlfizetésként elkönyvelt 
tétel rendezéséről intézkedjen. 

Megállapította, hogy a tagnyilvántartás ügyé-
ben tett intézkedések eredményeként e terüle-
ten némi javulás tapasztalható, de e kérdés rende-
zése továbbra is a korábbinál nagyobb figyelmet 
és folyamatos munkát igényel. 

 Az FB javaslata szerint újra kell gondolni a 
MTESZ tagsággal kapcsolatos kérdéseket, az évek 
óta függőben lévő ügyek tisztázását és az ennek 
megfelelő döntések meghozatalát. Az IB dr. Papp 
Ivánt, az IB tagját kérte fel az ezzel kapcsolatos Ivánt, az IB tagját kérte fel az ezzel kapcsolatos Ivánt, az
előkészítő munka végrehajtására.

Az FB észrevételezte, hogy a hazai és külföldi szak-
mai rendezvényekre a Társaság által delegált szakem-
bereknek, a nemzeti bizottságok és a szakosztályok 
vezetőinek, valamint a területi csoportok vezetői-
nek a Társaság alapszabályában rögzítetteknek meg-
felelő beszámoltatása nem, vagy csak esetenként 
történik meg, így e nemzetközileg is elismert munka 
közhaszna a hazai szélesebb szakmai körökben nem 
érzékelhető. Az IB indokoltnak tartja az FB észrevé-
teleit és egyetértett azzal, hogy ezekről az esemé-
nyekről az érintettek számoljanak be szóban, illetve 
írásban a Geodézia és Kartográfia szakfolyiratban. 
Bővíteni lehet az információk továbbadását anké-
tok szervezésével. Ilyen rendezvények lehetőséget 
adnak arra, hogy koncentráltan, több információ 
jusson el érdeklődő szakembereink felé.

A vitát követően a testület egyhangú határoza-
tot hozott arról, hogy a szakmai rendezvényekről 
a GK olvasóinak tájékoztatást kell adni, és hogy 
a FIG, ICA és ISPRS tevékenységeinket koordi-
náló nemzeti bizottságok vezetőinek legyen a 
feladata olyan ankétok szervezése, ahol a konfe-
renciákon szerzett információkat az érdeklődők-
nek tovább adhatják.

Határozat született arról is, hogy a szakosztály 
vezetőknek és a területi csoportok elnökeinek 
beszámoltatása legyen az IB ülések visszatérő és 
rendszeres napirendi pontja.

Elmaradt a Társaság ügyrendjének az elmúlt 
évben módosított Alapszabályhoz való igazítása, 
melyet a Felügyelő Bizottság beszámolójában is 
észrevételezett, és amely a napi feladatok vég-
zésénél okoz ellentmondásokat. Az IB felkérte 
Bartos Ferenc és Bartos Ferenc és Bartos Ferenc Winkler Péter IB-tagokat az Winkler Péter IB-tagokat az Winkler Péter
Alapszabály és a Társaság ügyrendjében lévő 
ellentmondások megszüntetése érdekében az 
ügyrend alapszabályhoz történő igazítására.

A közelmúltban, a kormányváltást követően 
végrehajtott változtatások nagy része érintette a 
Társasággal együttműködő szervezeteket, szak-
területeket is. Számos személyi változás történt 
a megyei földhivatalok vezetői beosztásában is. 
A szakterület irányítási szintjein történt változá-
sokról a GK júliusi számában részletes hír jelent 
meg. A Társaság vezetése reméli, hogy ezek a vál-
tozások a korábban kialakult kollegiális, ered-
ményes együttműködést megőrzik és tovább 
fogják javítani. A Vidékfejlesztési Minisztérium 
(VM) közigazgatási államtitkárával, Farkas Imre 
úrral előkészítés alatt áll, egy a Társaság kérdé-
seit érintő megbeszélés.

A VM-mel együttműködésben kiadott GK szak-
folyóiratunkban az új vezetőkkel készítendő 
interjúkban szeretnénk ismertetni azokat a ter-
veket, változásokat, melyek szakterületünket és 
Társaságunkat érinthetik. 

Az IB nagyra értékeli és köszönetét fejezi ki a 
Térképészeti Kft-nek, a GK lap nyomdai munká-
jában vállalt szerepéért. A Kft.-ben történt vezető 
váltást követően Németh László ezredes úr, a 
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Kft. ügyvezető igazgatója az MFTTT elnökének 
írt levelében tájékoztatta Társaságunkat, hogy 
az eddig kialakult együttműködést és segítséget 
továbbra is biztosítani fogja. Az IB ezúton is kife-
jezi köszönetét és nagyrabecsülését.

A FÖMI által az MFTTT működéséhez eddig 
rendelkezésre bocsátott háttér infrastruktúrát – 
reményeink szerint – Toronyi Bence főigazgató 
úr a jövőben is biztosítani fogja.

Az MFTTT működése, illetve a GK folyóirat 
kiadása tekintetében az évenként visszatérő 
anyagi gondok megoldásában Társaságunk számít 
a társtulajdonos Vidékfejlesztési Minisztérium 
vezetésének fokozott támogatására.

Az őszre tervezett nagyrendezvény előkészü-
leteiről Uzsoki Zoltán számolt be, melynek hely-
színeként az Európa Kulturális Fővárosa címet 
elnyert Pécs városát javasolta. Végleges döntés 
azonban nem született. Időpont tekintetében is 
további egyeztetés szükséges, mivel az őszi idő-
szak sűrű a szakmai programokban.

Egyebekben elsőként Winkler Péter megkö-
szönte az IB és a Társaság támogatását az ISPRS 
megalakulásának 100 éves évfordulójára kiuta-
zott delegáció költségeihez.

Ezt követően dr. Mihály Szabolcs elnök elmondta, 
hogy még ebben az évben kell rendezni a GK lap 
szerkesztőségi munkatársak 2011. január 1-től érvé-
nyes munkajogi helyzetét. Tájékoztatta az IB-t a 
NyME Székesfehérváron működő GEO karának az 
évnyitójáról, és arról, hogy ünnepélyes körülmé-
nyek között átadta az MFTTT által kiírt diplomaterv 
pályázaton I., II. és III. helyezést elért fiatal mérnö-
köknek – Zéhman Tamásnak, Gocsman Ramónának 
és Stefán Sándornak – járó jutalmakat. 

Végül Mihály Szabolcs tájékoztatta az Intéző 
Bizottságot arról, hogy a GK szerkesztési mun-
káin túl a tördelési munkákat is saját keretek közé, 
MFTTT környezetbe sikerült vinni, ami pénzügyi-
leg kedvezőbb helyzetet teremt. Ezért gratulál a 
szűk szerkesztői csoportnak, különös tekintettel 
Szrogh Gabriellának és Benedek Lillának.

Uzsoki Zoltán elmondta, hogy az alapszabály 
előírása értelmében a novemberi IB ülésre már 
kész javaslat szükséges a Jelölő Bizottság tagjaira 
vonatkozóan, akiket az idei decemberi választ-
mány szavaz meg a 2011. tavaszi tisztújító közgyű-
lés választási procedúrájának előkészítésére.

A Geodézia és Kartográfia folyóirat továbbra 
is folyamatos tájékoztatást fog adni az aktuális és 
tervezett rendezvényekről.

AZ MFTTT FELAJÁNLÁSA  
A VÖRÖS ISZAP KÁROSULTJAINAK JAVÁRA

Merth Balázs úrnak,
VM politikai tanácsadó!

A Magyar Földmérési, Térképészeti és Távérzékelési Társaság (MFTTT) országos kiterjedésben 
működő civil szervezet a vörös iszap károsultjainak javára azt a felajánlást teszi, hogy a Kolontár 
településen tervezett új építési körzetben az építendő házak házhelyeinek ill. földrészleteinek 
a kimérését, kitűzését térítésmenetesen elvégzi.

Civil Társaságunk felajánlásának megvalósításához, és az időben történő tervezéshez kérem, 
hogy az új építési körzet ügyében koordináló személyek a szervezést vállaló MFTTT Főtitkárral, 
Uzsoki Zoltán úrral vegyék fel a kapcsolatot.

A megkeresések és felajánlásunk megvalósítása ügyében az MFTTT főtitkára illetékes. Uzsoki 
főtitkár úr kapcsolati adatai: mobil: 06209468392, e-mail: uzsoki_zoltan@pecsigeodezia.hu
A fenntartható fejlődés és fenntartható környezet reményében és annak megvalósítása jegyé-
ben, szívélyes üdvözlettel:
 Dr. Mihály Szabolcs
 az MFTTT elnöke


